

Are you ready for the Winter Camp?

هل أنت مستعد للمخيم الشتوي؟

مخيم إجازة سعيدة

Happy Holiday Camp

15 - 26 ديسمبر 2019
15 - 26 December 2019

All camps start from 9:00 am to 12:30 pm

Fees per week:

62.50 AED for all museums

115 AED for Sharjah Science Museum and Sharjah Discovery Centre

All fees include %5 VAT

جميع المخيمات تبدأ من الساعة 9:00 صباحاً وحتى الساعة 12:30 مساءً

الرسوم أسبوعي واحد :

62.5 درهم لجميع المتاحف

115 درهم لمتحف المشاركة العلمي و مركز المشاركة للاستكشاف

الرسوم تشمل ضريبة القيمة المضافة 5 %

الشروط والأحكام

- الرجاء الالتزام بأوقات الحضور والانصراف. المتحف غير مسؤول عن المشاركين خارج الأوقات الرسمية للمخيم.
- يجب إبلاغ إدارة المتحف قبل 3 أيام من بداية المخيم في حال انسحاب المشارك لاسترداد المبلغ المالي.
- لن يتم استرداد المبلغ المالي الخاص برسوم الاشتراك إلا في حال انسحاب المشارك قبل 3 أيام من بدء المخيم.
- لن تمنح شهادة مشاركة في حال عدم التزام المشارك بالحضور بدون عذر لمدة تزيد عن يومان.
- في حال كان المشارك من الأفراد من ذوي الاعاقه يرجى إبلاغ المتحف بذلك مع تحديد نوع الإعاقة.

تبدأ المخيمات من الساعة 9:00 صباحاً وتستمر حتى الساعة 12:30 مساءً.

الرسوم أسبوع واحد:
62.5 درهم لجميع المتاحف
115 درهم لمتحف الشارقة العلمي و مركز الشارقة للاستكشاف
الرسوم تشمل ضريبة القيمة المضافة 5%

Terms and Conditions

- Please adhere to the program timings. The museum is not held responsible for participants outside the official times of the camp.
- In case of withdrawal, the museum should be informed at least 3 days prior to the start of the camp in order to receive a full refund.
- The subscription fee shall not be refunded if the participant does not inform the museum of his/her withdrawal at least 3 days before the start of the camp.
- The certificate of participation will not be presented if the participant misses more than two days of the program.
- If the participant with special needs, please inform the museum about it and specify the type of disability.

All camps start from 9:00 am to 12:30 pm.

Fees per week:

62.50 AED for all museums

115 AED for Sharjah Science Museum and Sharjah Discovery Centre

All fees include 5% VAT

Sharjah Heritage Museum

متحف الشارقة للتراث

15 December - 26 December 2019
Children ages 7 to 10 years

15 ديسمبر - 26 ديسمبر 2019
للأطفال من 7 إلى 10 سنة

Join us in Sharjah Heritage Museum Winter Camp and learn about the concepts of Arabic coffee, hospitality, how the palm relates to it and how the old people depended on it for their living through lots of fun educational workshops.

شاركنا في المخيم الشتوي لمتحف الشارقة للتراث و تعرف على مفاهيم القهوة العربية والضيافة وكيفية ارتباط النخلة بها واعتماد الأجداد عليها في معيشتهم من خلال العديد من الورش ترفيهية و تعليمية.

For bookings and inquiries 06 568 0006

للحجز والاستفسار 06 568 0006

Sharjah Science Museum

متحف الشارقة العلمي

15 December - 19 December 2019
Children ages 7 to 9 years

15 ديسمبر - 19 ديسمبر 2019
للأطفال من 7 إلى 9 سنة

Join us in Sharjah Science Museum Winter Camp and learn about the world of dinosaurs and fish in addition to the world of bubbles and agriculture, through many entertaining educational workshops.

انضم الي المخيم الشتوي في متحف الشارقة العلمي و تعرف على عالم الديناصورات والأسماك بالإضافة الي عالم الفقاعات و الزراعة ، من خلال العديد من الورش التعليمية المسلية .

22 December - 26 December 2019
Children ages 10 to 12 years

22 ديسمبر - 26 ديسمبر 2019
للأطفال من 10 إلى 12 سنة

Join us on a trip around the world from China in Asia to Italy in Europe and then Egypt in Africa and finally Australia, through a series of fun and educational workshops in Sharjah Science Museum Winter Camp

انضم إلينا في رحلة حول العالم من الصين في آسيا مروراً بإيطاليا في أوروبا وبعدها مصر في أفريقيا ثم استراليا ، من خلال مجموعة من الورش الممتعة و التعليمية في المخيم الشتوي لمتحف الشارقة العلمي

For bookings and inquiries 06 5668777

للحجز والاستفسار 06 5668777

Hisn Khorfakkan Museum

متحف حصن خورفكان

15 December - 26 December 2019
Children ages 12 to 16 years

15 ديسمبر - 26 ديسمبر 2019
للأطفال من 12 إلى 16 سنة

Would you like to be an archaeologist? Take part in Hisn Khorfakkan's winter camp activities, discover the museum's collections and try what it's like to excavate and restore through the fun workshops and diverse entertaining activities.

هل ترغب بأن تصبح عالم آثار؟ شارك معنا في مخيم حصن خورفكان الشتوي وتعرف على مقتنيات المتحف وعش تجربة التنقيب والترميم من خلال ورش تعليمية ممتعة وأنشطة ترفيهية مختلفة.

For booking and enquiries: 056 7469969

للحجز و الاستفسار 056 7469969

Sharjah Discovery Centre

مركز الشارقة للاستكشاف

15 December - 19 December 2019

Children ages 6 to 8 years

15 ديسمبر - 19 ديسمبر 2019

للأطفال من 6 إلى 8 سنة

22 December - 26 December 2019

Children ages 9 to 11 years

22 ديسمبر - 26 ديسمبر 2019

للأطفال من 9 إلى 11 سنة

Dreaming about being a doctor or a petroleum engineer or a famous athlete? Join us in the Sharjah Discovery Centre winter camp to live the experience and achieve your dream.

هل تحلم أن تصبح طبيباً أو مهندس بترول أو رياضي مشهور؟ شارك معنا في المخيم الشتوي في مركز الشارقة للاستكشاف لتعيش التجربة وتحقق حلمك.

For bookings and inquiries 06 5586577

للحجز والاستفسار 06 5586577

Sharjah Classic Cars Museum

متحف الشارقة للسيارات القديمة

15 December - 26 December 2019

Children ages 9 to 12 years

15 ديسمبر - 26 ديسمبر 2019

للأطفال من 9 إلى 12 سنة

Create your car with simple tools and learn about traffic guidelines and rules within a group of entertaining workshops and various programs in the Sharjah Classic Cars Museum winter camp.

اصنع سيارتك بأدوات بسيطة وتعرف على إرشادات وقواعد المرور ضمن مجموعة من الورش المسلية وبرامج متنوعة في المخيم الشتوي لمتحف الشارقة للسيارات القديمة.

For booking and enquiries 06 5580222

للحجز و الاستفسار 06 5580222

Bait Al Naboodah

بيت النابودة

15 December - 26 December 2019

Children ages 7 to 12 years

15 ديسمبر - 26 ديسمبر 2019

للأطفال من 7 إلى 12 سنة

Discover the hidden corners of the heart of Sharjah and enjoy the educational and entertaining workshops related to the past and heritage by joining the winter camp at Bait Al Naboodah Museum.

اكتشفوا خفايا في زوايا منطقة قلب الشارقة واستمتعوا بالورش التعليمية والترفيهية المتعلقة بالماضي و التراث وذلك بالانضمام الي المخيم الشتوي في متحف بيت النابودة.

For booking and enquiries: 06 5681738

للحجز و الاستفسار 06 5681738

Sharjah Calligraphy Museum

متحف الشارقة للخط

15 December - 26 December 2019

Children ages 8 to 12 years

Join the fun and learn about the rules of writing Arabic calligraphy and the development of its scripts throughout the ages, starting from the old Kufi script and ending with the modern art of Al Huroufiyat through exciting educational workshops at Sharjah Calligraphy Museum's Winter Camp.

For bookings and enquiries 06 5694561

15 ديسمبر - 26 ديسمبر 2019

للأطفال من 8 إلى 12 سنة

شاركنا متعة التعرف على قواعد كتابة الخطوط العربية الأساسية و مراحل تطور الخط العربي عبر العصور بداية من الخط الكوفي القديم وصولا إلى فن الحروفيات المعاصر من خلال الورش التعليمية الشيقة في المخيم الشتوي لمتحف الشارقة للخط

للحجز و الاستفسار 06 5694561

Sharjah Fort (Al Hisn)

حصن الشارقة

15 December - 26 December 2019

Children ages 9 to 12 years

Create your own masterpiece and learn about the evolution of life in Sharjah over the years at Al Hisn Winter Camp, through an interactive guided tour and a range of fun and creative workshops and activities.

For bookings and enquiries 06 5685500

15 ديسمبر - 26 ديسمبر 2019

للأطفال من 9 إلى 12 سنة

ابتكر تحفتك الفنية الخاصة و تعرف على تطور الحياة في إمارة الشارقة عبر السنين في المخيم الشتوي لمتحف الحصن . من خلال الجولة الإرشادية التفاعلية و مجموعة الأنشطة و الورش المسلية و الإبداعية

للحجز و الاستفسار 06 5685500

Sharjah Aquarium

مربي الشارقة للأحياء المائية

15 December - 26 December 2019

Children ages 9 to 12 years

Learn about the beauty of the marine environment in our country, and enjoy many educational and entertaining programs and workshops that will give you the opportunity to learn new skills, including teamwork at the winter camp of Sharjah Aquarium.

For booking and enquiries: 06 5285288

15 ديسمبر - 26 ديسمبر 2019

للأطفال من 9 إلى 12 سنة

تعرف على جمال البيئة البحرية في دولتنا، واستمتع بالعديد من البرامج التعليمية والترفيهية والورش المميزة التي ستتيح لك فرصة تعلم مهارات جديدة منها العمل ضمن الفريق الواحد في المخيم الشتوي لمربي الشارقة للأحياء المائية .

للحجز و الاستفسار 06 5285288

استمارة تسجيل "مخيم إجازة سعيدة"

"Happy Holiday Camp" Registration Form

Child's Name:: اسم الطفل:

Date of Birth:: تاريخ الميلاد:

Nationality:: الجنسية:

Language: English اللغة العربية اللغة:

هل يعاني طفلك من أية حساسية تجاه الأطعمة؟ يرجى ذكرها في حال كانت الإجابة نعم
Is your child allergic to any type of food? If yes, kindly mention

.....

Selected Camp

المخيم الذي تم اختياره

	WEEK ONE	WEEK TWO	الأسبوع الثاني	الأسبوع الأول	
Sharjah Heritage Museum	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	متحف الشارقة للتراث
Sharjah Science Museum	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	متحف الشارقة العلمي
Sharjah Calligraphy Museum	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	متحف الشارقة للخط
Hisn Khorfakkan Museum	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	متحف حصن خورفكان
Al Hisn Museum	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	حصن الشارقة
Sharjah Aquarium	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	مربي الشارقة للأحياء المائية
Sharjah Discovery Centre	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	مركز الشارقة للاستكشاف
Sharjah Classic Cars Museum	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	متحف الشارقة للسيارات القديمة
Bait Al Naboodah	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	بيت النابودة

Contact Details

أرقام التواصل

Guardian Name:: اسم ولي الأمر:

Contact number 1:: رقم التواصل 1:

Contact number 2:: رقم التواصل 2:

التوقيع: بالتوقيع على هذه الاستمارة أوافق على مشاركة ابني / ابنتي
Signature: By signing this form I agree to allow my child to participate in the event